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  تاسیس مطب و شعب بانکها در مرکز شهر ممنوع است/ مسئولان تکریم ارباب و رجوع را
اساس کار خود قرار دهند/ اداره برق مسئول جبران خسارات ناشی از ناتراری انرژی است

فرماندار اهر در جلسه شورای اداری شهرستان اظهار داشت تمامی مسئولان وامدار نظام جمهوری اسلامی هستند و

تکریم ارباب رجوع را باید اساس کار خود قرار دهند

دکتر احمدی رعایت سلسله مراتب اداری،هماهنگی با فرمانداری در مکاتبات قبل از انعکاس به مدیران کل را متذکر شد و گفت،چنانچه مشکلی در حوزه اداری خود دارید قبل از

انعکاس به مدیر کل مربوطه،موضوع را با فرمانداری مطرح کنید تا ضرر خاصی متوجه مردم نشود

دکتر احمدی به روسای ادارات تاکید کرد در حوزه مربوط به روستاها مستقیما با بخشداران مکاتبه کنند،چرا که عالیترین مقام در این بخش،بخشداران می باشند،ضمن اینکه

مکاتبات اداری با امضای شخص رئیس اداره باشد

دکتر احمدی با اشاره به اینکه بیشترین وقت و انرژی فرمانداری،به جلسات رفع موانع تولید اختصاص می یابدافزود،با توجه به اهمیت این موضوع،ساعتها برای این کار وقت

گذاشته می شود و تا بالای ۸۰ درصد امورات پیش رفته است

عالیترین مقام دولتی شهرستان،با تاکید بر شفاف سازی عملکرد مدیران گفت،خبرنگاران مزاحمی برای روسای ادارات نیستند اگر تماسی می گیرند و پیگیر موضوعی هستند

اطلاعات لازم را در اختیارشان قرار دهید و دلیلی برای عدم پاسخگویی وجود ندارد،وی نقد را نعمتی برای مدیران دانست و افزود،باید از نقدهای منصفانه استقبال کرد و خبرنگاران

واسط بین دولت و ملت هستند و بخاطر خودشان تماس نمی گیرند و این کار باعث جلب اعتماد عمومی مردم میشود و چنانچه اعتماد بین ملت و دولت از بین برود خیلی چیزها

از بین میرود

فرماندار اهر با اعلام اینکه ۸۰ درصد مدیران شهرستان پای کار هستند بیان کرد،مدیران ضعیف انتظاری از مجموعه مدیریت شهرستان مبنی بر حمایت نداشته باشند،برای مدیری

که در حوزه کاری خود ضعیف است هیچگونه حمایتی متصور نیست ضمن اینکه برای تغییر یک مدیر و انتقال آن به سایر شهرستانها به هیچ وجه موافق نبوده ام مگر اینکه مدیر

ارتقا یابد

وی مدیران بانک ها را خطاب قرار داد و گفت،به مدیران شعب خود اعلام کنیدبدون هماهنگی با فرمانداری حق تغییر مدیران شعب بانکها را ندارند و چنانچه بخاطر بومی سازی و

اغراض شخصی مدیری را برکنار کنند موافقت نخواهد شد

فرماندار اهر به استقرار تمامی حسابهای معادن در بانکهای شهرستان اشاره و گفت،در جلسات با معادن بارها تاکید شده است تمامی حسابهای معادن در شهرستان مستقر شود در

غیر اینصورت به دستگاهها ابلاغ خواهد شد پس از پایان خرداد ماه از ارائه خدمات به این معادن خودداری کنند

دکتراحمدی بحث ترافیک شهری را جدی دانست و گفت،در جلسات شورای ترافیک بیان شده است صدور هرگونه مجوز فعالیت مطب جدید در مرکز شهر ممنوع می باشد،مناطق

زیادی در شهر وجود دارد که امکاناتی ندارند و مستعد احداث مطب و شعب بانکها هستند

فرماندار اهر در ادامه صحبت های خود به ناترازی های برق اشاره کرد و گفت،نوسانات ناترازی انرژی باعث از بین رفتن لوازم برقی منازل مردم میشود و تامین خسارت ناشی از

این ناترازی بعهده اداره برق می باشد وی همچنین به مردم توصیه کرد لوازم خانگی خود را در مقابل حوادث بیمه کنند

دکتر احمدی نظارت بر بازار را مهم شمرد و بر نظارت این امر تاکید کرد و افزود،در این رابطه به اعضای کارگروه سفارش شده است به صورت لحظه ای بازار را مورد پایش قرار دهند

و بررسیهای لازم را انجام دهند و در صورت مشاهده هر گونه گرانفروشی و تخلف برخورد قاطع کنند

فرماندار اهر در پایان سخنان خود ضمن تشکر از پیگیریهای جدی مهندس عبدالهی نماینده مردم شریف اهر و هریس در مجلس شورای اسلامی گفت،خوشبختانه بعد از ۲ سال

مشکل زیست محیطی معدن گاودل مرتفع شده است و اقدام نماینده محترم قابل تحسین می باشد
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